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Betreft: brief naar aanleiding bomenkap Rotiusstraat 
 
 
Geacht college, 
 
Op 23 december jl. ontvingen wij per mail de brief die u bij de bewoners van de Rotiusstraat 
heeft laten bezorgen. De brief betreft uw besluit omtrent de omgevingsvergunning die u 
verleend had voor de kap van 8 platanen in de Rotiusstraat. 
 
Naar aanleiding van de door u verleende omgevingsvergunning zijn er door een aantal 
bewoners bezwaarschriften ingediend. 
Deze bezwaarschriften zijn deels ongegrond en deels niet-ontvankelijk verklaard. 
 
Naar aanleiding van de diverse gesprekken die er geweest zijn tussen de voor-en 
tegenstanders van de kap en het advies van de Commissie Bezwaarschriften heeft u 
besloten om niet volledig gebruik te maken van de omgevingsvergunning. Dit wil zeggen dat 
er nu drie in plaats van acht bomen gekapt gaan worden. 
Hoewel wij niet betwijfelen dat het college hier zorgvuldig over nagedacht heeft en na ampel 
beraad tot dit besluit is gekomen, is de fractie van GroenLinks een andere mening 
toegedaan: - hoewel wij natuurlijk verheugd zijn dat er vijf bomen gespaard blijven -, vinden 
wij het kappen van drie gezonde bomen zeer onverstandig. 
 
Onze argumenten zijn o.a.: 

1. Het betreft hier gezonde en beeldbepalende bomen, 
2. De bomen zijn belangrijk voor het leefmilieu in de wijk o.a. vanwege hun 

luchtzuiverende werking, belangrijk zo dicht bij de Provinciale Weg en de 
Liornestraat. Verder kunnen deze bomen vanwege hun grootte veel regenwater 
opnemen. Bij grote regenval niet onbelangrijk. Voor vogels hebben de bomen een 
belangrijke functie als broed -en rustplaats en insecten zoals vlinders en libellen 
gebruiken de bomen voor afkoeling en als schuilplaats. 

3. Een alternatief voor de overlast is het snoeien van enkele takken, conform het advies 
van de Bomenstichting, 

4. Het snoeien bespaart de kosten van kappen en herplant. Bovendien zijn volwassen 
bomen voor het leefmilieu belangrijker dan jonge bomen. 

5. Het snoeien van takken in verband met overlast, gebeurt vaker in onze gemeente. 
 
Wij doen een dringend beroep op het college om de omgevingsvergunning voor de kap in te 
trekken voor alle acht platanen. 
 
 
Met een vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
Jacqueline Amesz 
Ron Rote 
 
 


